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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hány esetben történt vádemelés?" 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

Ön a 2023. november 14-ei Igazságügyi bizottsági meghallgatásán egyetlen kérdésemre sem adott
érdemi  választ,  viszont  azzal  hencegett,  hogy  milyen  sok  ügyben  értelmezte  az  országgyűlési
képviselők által benyújtott írásbeli kérdéseket feljelentésként.

Azóta sem értem, hogy mégis mire ez a nagy büszkeség. Arra, hogy érdemben direkt szabotálva és
a kötelességét rendszeresen szándékosan megszegve jár el akkor, amikor egy kérdések sorozatából
álló megkeresést  azok külön-külön történő konkrét és érdemi megválaszolása nélkül csak azzal
intézi el, hogy azt tartalmilag feljelentésként értékelve továbbítva megküldi a nyomozó hatóságnak.
Ezzel az eljárással szándékosan elfedve rendszeresen direkt megkerüli és torzítja a konkrét ügyben
felmerült  kérdések  és  problémák  megválaszolását,  és  manipulatíven  eljárva  szándékosan
megakadályozza  az  ügyészség  törvényben  is  előírt  kötelezően  elvégzendő  vizsgálatának
lefolytatását, illetve a kapcsolódó felvetések, kérdések és problémák megválaszolását, továbbá azok
gyors és eredményes megoldását.

Az  Országgyűlésnek  felelős  legfőbb  ügyészként  és  az  általa  egyszemélyi,  senki  által  nem
megkérdőjelezhető, érdemi jogorvoslat nélküli teljhatalommal irányított ügyészség vezetőjeként az
Országgyűlés megválasztott tisztségviselőjeként dolgozó országgyűlési képviselővel szemben tett
ilyen provokatív, destruktív, obstruktív, lekezelő hozzáállása és viselkedése elfogadhatatlan és egy
ténylegesen  kiegyensúlyozottan  működő  demokratikus  jogállamban  elképzelhetetlen  és
megengedhetetlen.

A fentiek alapján kérdezem Önt:

1. Pontosan hány alkalommal értelmezte feljelentésként az Önnek címzett írásbeli kérdésben 
foglaltakat?

2. Ebből hány esetben fordult elő feljelentés kiegészítés?



3. Az összes ilyen jellegű feljelentését tekintve, hány esetében indult nyomozás?
4. Ezekből pontosan hány esetben lett vádemelés?
5. Meddig kívánja még folytatni ezt a gyakorlatot?

 

Várom válaszát!

 

Budapest, 2023. november 16.

 

Tisztelettel:

Sebián-Petrovszki László

Demokratikus Koalíció
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